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Spørgsmål nr. S 1637 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Erhvervsministeren 

Dato: 19. august 2020 

Stillet af: Torsten Schack Pedersen (V)  

Den 1. september 2019 sagde ministeren til Avisen Danmark, at ministeren 

ville »gå langt« for at hjælpe sunde virksomheder i landdistrikter, der havde 

svært ved at skaffe finansiering, men at ministeren på daværende tidspunkt 

ikke ville tages til indtægt for »konkrete løsninger udover en politisk 

holdning om at man er nødt til at gå langt«, men hvilke konkrete initiativer 

har ministeren siden da taget for at forbedre virksomhedernes adgang til 

finansiering, når der ikke medtages corona-relaterede initiativer?  

(Spm. nr. S 1637). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på 

Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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